



REFERAT

Klubtøj til instruktører er godkendt. Det bliver en jakke, hvor ærmerne kan lynes af og der bliver DCH tryk på ryggen. • 4. Økonomi (Jette) P.t. 48.000 kr i overskud. Elregningen er steget voldsomt. Kunne pladsudvalget kigge på om der kan skiftes til LED? • 6. Info fra Konkurrenceudvalg (Jørn) Klubmesterskaberne i 2022 skal arrangeres af de enkelte hold pga. afholdelse af NoM. Jette og Carsten N. er kontaktpersoner ift. økonomi og betalinger til NoM. Flemming kontakter Carsten N. ift. åbningstale til NoM mv. • 7. Info fra Træningsudvalg (Flemming): Der er desværre kraftig nedgang i antallet af TU-medlemmer. Dog har Flemming Andersen indvilliget i at blive nyt medlem af TU. 8. Info fra Pladsudvalg (Claus) Skur til Rally er sat op og er klar til brug. • 9. Info fra Bygningsudvalg (Ditte) Der er afholdt diverse møder med arkitekten, Ditte og Charlotte T. og tegningerne er på plads. Ditte tager kontakt til fundraiseren Torben. • 10. Kommende aktiviteter - • 11. Evt. -	Claus Flemming Ditte
---	---